
Järlåsa vägförening Protokoll årsmöte 2016

Plats: Järlåsa IF:s klubblokal
Tid: 2016-03-17 kl 18:30
Närvarande: se separat närvarolista
Debiteringslängd fanns tillgängligt under mötet.

§1. Mötet öppnas av Lille-Mor Jansson.

§2. Kallelse till mötet godkändes. Två punkter lades till på den föreslagna dagordningen
* §7 att beakta att Conny Söder var ordförande för styrelsen under perioden 1/1 – 20/5 
därefter tre kvarvarande styrelsemedlemmar under perioden 21/5 – 31/12.
* §15 Beräknade inkomster och utgifter för Järlåsa vf 2016

varefter dagordningen godkändes. 

§3. Anders Werner valdes till ordförande och Theodora Fredriksson till sekreterare för mötet.

§4. Till justeringsmän valdes Lars Eriksson och Marini Norling 

§5. Verksamhetsberättelse för 2015 diskuterades och godkändes. 

§6. Balans- och resultatrapporterna och revisorns rapport diskuterades och godkändes.
* kassören informerade att en handkassa på 3.000 kr försvunnit
* styrelsen fick i uppdrag att närmare undersöka posten om underhålls- och förnyelsefond 
om 50.000 kr  

§7. Ansvarsfrihet för styrelsen för 2015 diskuterades mot bakgrund av pågående utredning om 
misstänkta luftfakturor under år 2014 fram till och med 20/5 2015. Omröstning genom 
handuppräckning resulterade i att

Conny Söder ej beviljades ansvarsfrihet
Theodora Fredriksson beviljades ansvarsfrihet
Lille-Mor Jansson beviljades ansvarsfrihet
Ronny Hedin beviljades ansvarsfrihet

 
§8.  Inga motioner hade lämnats in.

§9. Årsavgiften fastställdes till oförändrade 700 kr

§10. Fastställdes att ersättning/arvode för år 2016 ska vara 1000 kr till styrelsemedlemmar, 400 
kr vardera till revisorssuppleant  och valberedning. 

§11. Val av två nya styrelsemedlemmar på två år: Anders Werner och Jonatan Svedmyr. 
(Theodora Fredriksson och Lille-Mor Jansson kvarstår ytterligare ett år)



§12. Till ny ordförande valdes Anders Werner.

§13. Jan Helenius, Helenius ekonomiförvaltning, fick förnyat förtroende som revisor för att 
kontrollera styrelsens ekonomi, fakturor och bokföring. Till revisorssuppleant valdes Roine 
Brink som medlemsrepresentant med uppgift att göra en rimlighetsbedömning av att 
verifikationerna som finns överensstämmer med varor och tjänster som är köpta av 
föreningen. 

§14. Örjan Ljungwall och Tage Fredriksson (sammankallande) utsågs att ingå i valberedningen.
 
§15. Övriga frågor

* Diskuterades styrelsens förslag på beräknade utgifter och inkomster för Järlåsa vägförening 
2016. Uppdrogs åt styrelsen att arbeta med särskilda satsningar enligt tidigare 
årsmötesbeslut, dvs planerad asfaltering samt barnens skolväg mellan Östforavägen och 
skolan. 

* Diskuterades att det kunde vara värt att undersöka om momsredovisningsskyldighet kunde 
medföra sänkta kostnader för föreningen.

* Ronny Hedin tackades för sina insatser i styrelsen under 2014 och 2015.
  
§17. Mötet avslutades.

Vid protokollet

Theodora Fredriksson
Sekreterare

Justeras:

Lars Eriksson Marini Norling


